
In te spreken tijdens de raadsvergadering van 8 juli 2021 – Joost Uitdehaag
Gevolgd door een filmpje van de natuur rondom de Frankenbeemdweg

Hoi, ik ben Joost Uitdehaag, bewoner van het Harnas. Ik sta hier om protest aan 
te tekenen tegen het dichtstorten van het water aan het noorden van het 
Harnas. Want ja, als je op de tekening kijkt – is dat onderdeel van de bouw van 
de rondweg.

In 1994 werd ecologisch project Het Eiland aangelegd (laat folder zien). Een 
ontwerp van Ecoplan Natuurontwikkeling, het bedrijf van Hans van der Lans, een 
bekende natuurpionier. En als je deze folder leest, dan valt op dat de visie 
erachter ook nu nog totaal niet misstaat. Hemelwaterafvoer via het park – toen 
uniek, tegenwoordig verplicht. Ruimte voor inheemse plantensoorten, voor 
amfibieën, voor insekten. Het was zijn tijd ver vooruit. Een totaalontwerp 
waarbij water en beplanting, openbaar groen en privétuinen één doorlopend 
ecologisch geheel vormen.

De principes van onderhoud van de ecologische zone staan beschreven in dit 
document. De bewoners moesten voor hun deel tekenen in hun koopcontract. 
De uitvoering is een groot succes geworden. Zoveel mensen uit Oss, heus niet 
alleen de bewoners, komen hier wandelen, vissen, fotograferen, relaxen met 
vrienden, hutten bouwen. De IVN houdt er rondleidingen. Er zitten ijsvogels, 
grote snoeken. Al die jaren hebben de bewoners dit park, dit kunstproject, 
gekoesterd en verzorgd. En de gemeente ook. Tot nu.

Oss heeft een geschiedenis als het gaat om het afbreken van gebouwen die 
achteraf een monument waren. Ook deze ecologisch aangelegde wijk, zijn tijd 
ver vooruit, waar bewoners verplicht op moeten passen, heeft die potentie. 
Alleen nu ligt er een plan waarin de noordkant van het project gedempt wordt 
voor de aanleg van asfalt. Denk er alsjebieft dieper over na. Dan wil ik u nu 
uitnodigen om mee te genieten van de plek waar noord-Oss zo graag recreëert.
 


